

Vietnam 6 Negeri

Ho Chi Minh – Dong Nai – Mui Ne – Phang Rang – Dalat – Nha Trang – Ho Chi Minh

HARI 1 – SAIGON – MUI NE (Makan Tengahari dan Makan Malam: di Halal Restoran)

Tiba di Lapangan Terbang Antarabangsa Tan Son Nhat, pemandu pelancong kami akan menemui anda dan membawa ke Pusat Saigon. Lawatan singkat ke Saigon City, termasuk The Hundred Years Red Cathedral (Notre Dame Cathedral) dan The Old Post Office. Kemudian, terus ke Xuan Loc Muslim Village. Pada tengah hari, kunjungi Masjid Nourul Ehsaan, salah satu masjid terbesar di Vietnam, kunjungi Kampung Muslim, di mana anda akan disambut oleh penduduk kampung Islam, dan kemudian makan tengah hari di restoran tempatan sebelum meneruskan perjalanan ke Mui Ne. Tiba di Mui Ne pada sebelah petang. Daftar masuk hotel. Makan malam di restoran halal. Anda bebas untuk pergi membeli-belah atau ke pantai sendiri. Bermalam di Mui Ne.

HARI 2 – MUI NE – NHA TRANG (Sarapan Pagi, Makan Tengahari dan Makan Malam: di Halal Restoran)

Selepas sarapan pagi, pergi ke White Sand Dunes di Bau Trang, yang merupakan salah satu landskap padang pasir yang paling indah di Vietnam. Di tengah-tengah bukit pasir yang tidak berkesudahan, terletak dua tasik besar yang berkilauan. Perjalanan ke Gurun Pelana dengan menaiki Jeep. Kemudian, bergerak ke Nha Trang. Dalam perjalanan ke Nha Trang, berhenti dan solat di Masjid Al Mubarak, yang menempatkan kira-kira 2500 orang Islam Cham. Makan tengah hari di restoran Halal, dan kemudian melawat taman buah anggur, di mana anda boleh memetik anggur anda sendiri untuk dinikmati di taman, kemudian terus ke Nha Trang. Tiba di Nha Trang untuk makan malam di restoran halal tempatan, daftar masuk ke hotel, kemudian berehat, meneroka Nha Trang pada waktu malam. Bermalam di Nha Trang.

*Jarak Mui Ne- Nha Trang City: 220km => Perjalanan 04 jam

HARI 3 – NHA TRANG ISLANDS TOUR – VINWONDER – DALAT (Sarapan Pagi, Makan Tengahari dan Makan Malam: di Halal Restoran)

Selepas sarapan pagi, bertolak ke Pelabuhan Con Se Tre. Mulakan lawatan anda ke pulau-pulau menarik di Teluk Nha Trang yang diiktiraf sebagai salah satu teluk tercantik di dunia. Menaiki bot laju untuk ke Taman Hiburan Vinwonders yang menarik. Kemudian anda boleh menghabiskan sepanjang hari menikmati semua aktiviti & permainan yang menarik di sana seperti Compact coaster, Swing Carousel, Evolution, Merrygoround, 4D Movies, BumTpers Cars, Crazy Bull riding, semua permainan 4D & Video, Children Paradise dan Kid Garden. Makan tengahari di VinWonders (Lunch Box yang disediakan oleh Chef Muslim). 15:00PM kemudian akan kembali ke pelabuhan untuk menaiki bot merentasi Teluk Nha Trang. Terus pergi ke Bandar Dalat - permata mahkota Tanah Tinggi Tengah. Ia ditampikan oleh persekitaran seperti taman, dengan suhu sejuk yang nyaman 15°-24°C. Dalat banyak air terjun, bukit kayu pain, tasik dan hutan malar hijau serta taman. Kemudian kita akan makan malam di restoran halal tempatan dan peserta bebas meneroka pasar malam Dalat. Bermalam di Dalat.

*Jarak Bandar Nha Trang- Dalat : 143km => Perjalanan 03jam

HARI 4 – DALAT CITY TOUR (Sarapan Pagi, Makan Tengahari dan Makan Malam: di Halal Restoran)

Selepas sarapan pagi, mulakan lawatan anda ke Bandar Dalat, Lawatan dimulakan ke Valley of Love, taman yang ditanam dengan bunga-bunga yang jarang ditemui. Kemudian, kunjungi King Palace, yang dibina dalam gaya Eropah neo-klasik pada tahun 1929 yang merupakan rumah maharaja terakhir Vietnam Bao Dai. Ia terletak di tengah-tengah hutan pain yang indah. Makan tengah hari di Restoran Halal, kemudian peserta dibawa menaiki bot di sepanjang Tasik Tuyen Lam, salah satu tasik tercantik di Da Lat. Berfoto ketika fajar menyingsing di atas bukit dari Tasik Tuyen Lam. Menikmati dan bersantai dengan pemandangan di tasik dan merasai cuaca sejuk Da Lat. Melawat Dalat Puppy Farm yang merupakan bukit seluas lebih 10,000m dengan tanaman bunga berwarna-warni. Ketahui tentang taman strawberi berkualiti tinggi, tomato ceri, tembikai Pepino, tembikai, timun bayi, skuasy gergasi dan banyak lagi. Singgah ke Kedai Muslim untuk membeli-belah; barangan yang dijual di kedai pada umumnya berpatutan; seperti pakaian, aksesori dan barangan fesyen lain pada harga terbaik. Terokai deretan pilihan pakaian yang tidak berkesudahan untuk mencari sesuatu yang sesuai dengan anda. Semua orang boleh membeli belah di sini daripada kemeja-T kasual, kasut, beg tangan, beg galas, sutera, baju kurung, tudung, jubah, seluar jeans, telekung, pakaian mewah dan pakaian sukan. Makan malam di restoran Halal. Kembali ke hotel, peserta diberi waktu bebas untuk jalan di pasar malam Dalat dan membeli belah. Bermalam di Dalat.

*Jarak Bandar Dalat : 20km => 30minit pemindahan

HARI 5 – DALAT- SAIGON (Sarapan Pagi, Makan Tengahari dan Makan Malam: di Halal Restoran)

Selepas sarapan pagi, daftar keluar dari hotel dan lawatan diteruskan ke Datanla Waterfall, di mana anda boleh menaiki roller coaster yang mendebarkan melalui hutan dan mengambil gambar air terjun yang cantik. Naik bas ke Saigon. Singgah di Hentian Rehat untuk Makan Tengahari (Lunch Box). Petang tiba di Saigon. Daftar masuk di hotel, makan malam di restoran Halal, dan membeli-belah percuma dan mudah di Pasar Malam Ben Thanh. Bermalam di Saigon.

*Jarak Dalat - bandar Saigon : sekitar 290km => pemindahan 06 jam

HARI 6 – TAN SON NHAT INTERNATIONAL AIRPORT (Sarapan Pagi: di Halal Restoran)

Selepas sarapan pagi, peserta bebas & santai untuk bersiar-siar atau membeli-belah saat akhir di Ben Thanh sehingga pemindahan ke lapangan terbang Antarabangsa Tan Son Nhat untuk penerbangan berlepas ke Malaysia.

*Jarak Saigon Central –Lapangan Terbang Antarabangsa Tan Son Nhat: 07km => 30 minit pemindahan.

Pakej Termasuk:

- ✓ Penerbangan pergi & balik
- ✓ Bagasi 20kg-30kg
- ✓ Tiket tempat lawatan (seperti dalam jadual)
- ✓ Pengangkutan (sepanjang trip)
- ✓ Hotel, Makanan sebagaimana itinerary,
- ✓ tiket lawatan tidak termasuk theme park
- ✓ Pemandu Pelancong
- ✓ Makanan halal seperti dalam jadual

Pakej Tak Termasuk:

- Tipping: RM85/pax
- Theme Park Vinpearl harga asal RM150
 - tempahan di Malaysia diskaun 50% hanya RM75
- Makan tengahari seperti dalam jadual
- Insuran travel
- Extra charge flight RM220 seorang bagi cuti sekolah
- Perkara-perkara lain yang tidak dinyatakan dalam program ini

